

Acknowledgements

Many people have been involved in the project that has led to this special issue of *Canadian Public Policy* on structural aspects of unemployment in Canada. Cliff Halliwell, formerly at Finance Canada and now at Health Canada, was instrumental in conceiving and initiating the project and we would like to express our deep appreciation to him. We would like to thank both Finance Canada and Human Resources Development Canada for the financial support they provided the project. A number of Finance and HRDC officials, including Jean-Pierre Voyer, Louis Grignon, Graham Rose, and Christian Dea, contributed their time and expertise to the development of the project.

Charles Beach of Queen's University and *CPP* Editor has again been extremely supportive and we are very grateful to him. Elaine Constant and the staff of the Publications Unit at the School of Policy Studies at Queen's University have done an excellent job in laying out the articles.

We would also like to thank, for their contributions: the chairs, panelists, and discussants at the April 1999 conference on Structural Aspects of Unemployment in Canada, as well as the referees used in the editing of this volume.

Andrew Sharpe
Tim Sargent

Remerciements

Un grand nombre de personnes ont participé au projet dans le cadre duquel nous avons publié le numéro spécial d'*Analyse de Politiques* sur les Aspects structurels du chômage au Canada. Cliff Halliwell, anciennement à Finances Canada et maintenant à Santé Canada, a joué un rôle clé dans la conception et la mise an œuvre du projet, et nous aimerions lui témoigner nos sincères remerciements. Nous aimerions également remercier Finances Canada et Développement des ressources humaines Canada pour l'appui financier qu'ils ont apporté au projet. Un nombre de représentants de Finances Canada et de DRHC, y compris Jean-Pierre Voyer, Louis Grignon, Graham Rose et Christian Dea, ont consacré leur temps et ont mis à profit leur expertise afin d'appuyer ce projet.

Charles Beach de l'Université Queen's, rédacteur en chef d'*AP*, a de nouveau offert un appui soutenu, et nous tenons à lui témoigner notre gratitude. Elaine Constant ainsi que le personnel de l'unité des publications de l'École des politiques publiques de l'Université Queen's ont accompli un travail remarquable de mise en page des articles.

Nous tenons également à remercier les présidents, les panélistes ainsi que les participants de la conférence d'avril 1999 sur les Aspects structurels du chômage au Canada ainsi que les examinateurs qui ont participé à l'édition du présent numéro.

Andrew Sharpe
Tim Sargent